
Referat møte FAU Leirvik Skule 20.09.23  
 

Tilstede:  

Alf Nesse, 1A  

Erlend Windå Bergo, 1B 

Ingvild Theodorsen Dahl, 2 blå  

Øyvind L. Storebø, 2 rød  

Eivind A. Birkeland, 2 grønn  

Hanne Kjærland Lønning, 3A  

Gunhild Sævareid, 4A  

Edvin Folgerø Helland, 4B  

Randi Mari Storebø Notland, 4C 

Ann Michelle Mikkelson Miracco, 5A 

Malene Øen, 5B 

Susanne Matre, 6B 

Vigdis Hjertaker Hope, 7A 

Svein Gravdal, 7B 

Rektor Kesia Tabita Sowerby Palmer  

 

1. Kons tuering  
Leder: Malene Øen  

Nestleder: Vigdis Hjertaker Hope 

Kasserer: Eivind A. Birkeland 

Referent Ingvild Theodorsen Dahl  

 

Representanter i SU: leder Malene Øen og Edvin Folgerø Helland  

Representanter i SMU: Vigdis Hjertaker Hope og Randi M. S. Notland  

 

2. FAU si  arbeid  
Rektor informerte om FAU si  arbeid og ansvar.  

 



Facebookgruppe:  

FAU representantene blir medlem i Facebook gruppe som brukes l innkallinger og referat. Leder 
Malene Øen inviterer aktuelle medlemmer.  

 

Årshjul:  

FAU skal lage et årshjul med oversikt over arbeid gjennom året.  

Avtalte møtedatoer:  01.11.23 kl 19 

   07.02.24 kl 19  

   10.04.24 kl 19  

Tema for skoleåret: Trygg Trafikk  

Referent lager et utkast l årshjul.  

 

Saker l neste møte:  

- 17.mai fane  
- Økonomi – FAU ønsker å finne ut hvordan FAU sine penger disponeres og hvordan vi kan 

gjøre de e videre.   
- Trafikksikkerhet og anbefalt sykkelpraksis  
- Gjennomgang av årshjul.  
- Velge kasserer  

 

3. Diverse  
 

3.1 Generell samtale om u ordringen med språkbruk i skolen og hvordan skolen arbeider med 
de e.  
 

3.2 1. trinn e erlyser at fadderordningen kommer i gang dlig i skoleåret. FAU ønsker økt fokus 
på de e vik ge arbeidet.  
Rektor følger opp de e og undersøker hvorfor det kom i gang sent i år.   
 

3.3 Nestleder tar opp at det er lang vente d på LOGOS tes ng ved mistanke om dysleksi.  
Rektor informerer om at det er en u ordring i hele kommunen med dårlig kapasitet på 
ser fiserte testere. Rektor presiserer at lre elegging skal komme i gang ved mistanke om 
dysleksi, også før LOGOS test er gjennomført.  
FAU oppfordrer l at flere blir ser fisert l LOGOS tes ng.  
 

3.4 Representant fra 5A tar opp bekymring kny et l sykkelparkeringen. Det er bli  gjort 
hærverk med sykler på skolen der hjul har bli  løsnet.  
Rektor svarer at det vil være vanskelig med overvåking av sykkelparkeringen, men vil 
undersøke muligheten for å fly e området.  



FAU kommer med ps l foreldre om å stripse hjulet for å kunne sjekke at det ikke er løsnet 
samt lære barna og sjekke bremsene. Det blir delt et forslag l tekst og bilde på FAU gruppen 
som kan deles videre i klassegrupper.  
 

3.5 FAU ønsker å oppfordre l å vente med å sykle l skolen l 5.klasse. De e blir sak på neste 
FAU møte. Referent skriver forslag l u alelse fra FAU.  
 

3.6 Utbygging/ny skole  
Rektor informerte om at hun har vært i informasjonsmøte med kommunen. Det er nå en ny 
person i prosjekts llingen.  
Leder Malene Øen videreformidler brevet vårt fra i vår, der vi u rykte at FAU ønsket å være 
med i prosessen l rektor og ny person i prosjekts llingen.  

 

 

 

Referent Ingvild Theodorsen Dahl  

 

 


